
  

 
 

Dagsorden og referat af skolebestyrelsesmøde 25.10.2021 
 
Dato: 25.10.2021 
Tidspunkt: 19.00 – 21.00 
 
Sted: mødelokale Prisme 
 
Mødeleder: Rasmus B. Johnsen 
Referent: Jane Vibjerg  
 
 

Deltagere forældre: Rasmus B. Johnsen, formand (RBJ) * Mads 
Skatka, næstformand (MSK) * Tanja Christensen (TC) * Michael Schra-
der (MISC) * Kasper Løgstrup (KL) * Rikke Dueholm (RD) * Pernille 
Obel (PO) 
 
Deltagere medarbejdere: Morten Henriksen (MH), Ulla Bisgaard Kri-
stensen (UBK) 
 
Deltagere elever:   
 
Deltagere ledelse: Mikael Bugge Andreasen (via Teams), skoleleder 

(BU), Berit Haarup, pædagogisk leder mellemtrinnet (BH), Jane Vibjerg, 
pædagogisk leder Udskolingen (JV) 
 
Gæster:  
 
Fraværende: Pernille Obel, Mads Skatka 
 

 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særlige 
ansvarlige, gæster og er det til oriente-
ring (O), drøftelse (D) eller beslutning 
(B) 

Tid 
Esti-
meret 
tid til 
punk-
tet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslut-
ning, angivelse af evt. ansvarlig, kommunikation og evt. dead-
line. 

1) Velkomst 
a) Præsentation og godkendelse af 

dagsorden (B) (RBJ) 
b) Velkomst til og præsentation af 

JV. 
 

5 
 

Pkt. 1a. Nærværende dagsorden godkendt. Der er ikke ændrin-
ger til dagsordenen i forhold til tidligere udmeldt.  
 
Pkt. 1b. Jane præsenterer sig selv 
 

2) Skolens arbejde 
a) Generel info (OD) (BH) 

 
Medsendt materiale: 
• I/A 

15 Der er lige nu fokus på visitationerne til ASF-tilbuddet. Der ople-
ves en ændring af visiteret elever. Det er vigtigt at matche ele-
verne med særlige behov indenfor autisme-spektret og skolens 
tilbud. Der kigges samtidig på den interne bemanding i huset. 
Der er drøftelser i gang med visitationsudvalget i forhold til at 
sikre et bedre match. Det er vigtigt, at der også tænkes sam-
menhæng og fællesskab i hele børnegruppen. Flere elever har nu 
mere komplekse diagnoser som gør, at der kan være behov for 
at gentænke både målgruppe og tilbud. Der er et kommunalt fo-
kus på bl.a. forældre med tabt arbejdsfortjeneste pba. et merfor-
brug i familieafdelingen.  

 
Der har været afholdt bogæderdag og motionsdag. Der planlæg-
ges med juleklippedag fredag den 26. november.  
 
Parkeringsforholdene foran skolen er ved at blive opdateret.  
 
Drøftelse af det faglige niveau i udskolingen og særligt i de prak-
tisk musiske fag, hvor eleverne i 8. klasse har første prøve alle-

rede til sommer. Særligt eleverne på 9. årg. har nu haft to år 
med undervisning under andre rammer. Der skal afgives karakte-
rer på 8. og 9. årg. til 1. dec. – og her er det vigtigt at følge ele-
vernes niveau og vurdere behovet for eventuelle indsatser. 

3) Bestyrelsens arbejde 
a) Behandling af forældrehenven-

delse omkring A-klasserne (DB) 
(RBJ) 

b) Forberedelse bestyrelsesvalg 
(D) (RBJ) 

c) Forberedelse vælgermøde 
26.10.21 (D) (RBJ) 

d) Fokusområder for bestyrelsen i 
2021/22 (DB) (RBJ) 
i) Målsætning og udvikling af 

A-klasserne 

90 Pkt. 3a. Behandling af forældrehenvendelse. Rasmus har bekræf-
tet modtagelsen af henvendelsen overfor den pågældende foræl-
der. Drøftelse af de punkter som henvendelse drejer sig om. Ras-
mus laver et udkast til et svar, der gives respons på inden det 
endelige svar sendes til forælderen.  
 
Pkt. 3c. Drøftelse af vælgermødet i morgen og skolebestyrelsens 
bidrag  
 
De øvrige punkter er udsættes.  



  

 
 

ii) Løbende evaluering af Ind-
skoling i forhold til ALFA-
klasser 

iii) Principper (trivselsprincip, 
skole-hjem-samarbejde, 
øvrige?) 

iv) Vestervangs Skoles profil 
v) Socialt arrangement på 

skolen 
 

 
Medsendt materiale: 
• 3a Forældrehenvendelse 
• 3c a Artikel VSF til inspiration 
• 3c b1 Mailkorrespondance læserbrev 
• 3c b2 Læserbrev 
• 3c c Invitation til vælgermøde 

4) Trivsel på skolen 
a) Generel update (OD) (BH) 

  
Medsendt materiale: 

5 Udsættes 

5) Orientering og meddelelser 
 
Medsendt materiale: 
•  

0  
Intet til orientering 

6) Eventuelt (O) (RBJ) 
 

5   

7) Godkendelse af referat (B) (BH) 
 

0 Referatet af dagens møde er gennemgået og godkendt af alle til-
stedeværende.  
 
RBJ bemyndiges efterfølgende tilpasninger inden upload på hjem-
meside.  

8) Lukkede sager (ODB) 
a) i/a 

0  

 

Emner til næste møde 
• Opdateret udkast trivselsprincip 
• Opdatering på skolepatrulje 
• Udkast til Princip for Skole-hjem-samarbejde 
• Idéer til brug af græsareal ved A-klasserne 
• Drøftelse af Vestervang Skoles profil 
• Frivillige på Vestervang Skole 
• Skolebestyrelsens position og holdninger i forhold til forestående kommunalvalg 
• Gennemgang af trivselsmålinger 
 
Aftalte actions 
• Alle giver tilbagemelding til Rasmus omkring emner, man særligt ønsker at engagere sig i og være tovholder på 
• Alle overvejer, hvorvidt man ønsker genvalg til bestyrelsen for 2022/2023 og frem 

 


